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Dz-02.0021.6.2015 

 
PROTOKÓŁ 

z VI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

z dnia 23 kwietnia 2015 r.  

 
Sesję zwołała Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki pani Małgorzata 

Ciemięga. Posiedzenie odbyło się w siedzibie Rady Dzielnicy II przy al. Daszyńskiego 22  

w Krakowie. 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Rady i Zarządu Małgorzata Ciemięga otworzyła obrady VI sesji Rady 

Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 18:06. 

 
Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga odczytała projekt porządku obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

3. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. 

Grochowskiej. 

4. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Na Szaniec. 

5. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Pułkownika 

Nullo. 

6. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. 

Grzegórzeckiej. 

7. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań mających na celu zapewnienie lokalu 

na potrzeby funkcjonowania Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Centrum 

Promocji Zdrowia – Aleja Pokoju POZ Sp. z o.o. 

8. Projekt uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki za rok 2014. 

9. Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w sprawie kursowania linii 

autobusowych przez Rondo Mogilskie. 

10. Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w sprawie zwiększenia 

ilości miejsc parkingowych na ul. Kasprowicza od nr domu 20 do nr 26, po stronie 

parzystej na Osiedlu Oficerskim. 

11. Projekt uchwały Komisji Edukacji w sprawie korekty Uchwały Nr IV/53/2015 Rady 

Dzielnicy II Grzegórzki z dnia 12 lutego 2015 r. w sprawie rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2015. 

12. Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty Uchwały Nr IV/53/2015 Rady Dzielnicy II 

Grzegórzki z dnia 12 lutego 2015 r. w sprawie rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2015. 

13. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. 

„Dzielnicowy program wspierania osób niepełnosprawnych”.  

14. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. 

„Dzielnicowy program ochrony zdrowia i profilaktyki zdrowotnej”.  

15. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. 

„Dzielnicowy program wspierania działalności miejskich placówek: oświaty, kultury, 

sportu, pomocy społecznej i zdrowia”.  

16. Oświadczenia i komunikaty.  
 

Do projektu nie zgłoszono uwag w związku z czym stanowi on porządek obrad. 
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Ad. 2 Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki. 
 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poinformowała radnych, iż do protokołu z V sesji 

Rady Dzielnicy II Grzegórzki nie zostały złożone żadne uwagi, w związku z tym 

stwierdziła, że protokół został przyjęty. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii 

dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego 

przy ul. Grochowskiej. 
 

Jako pierwsza głos zabrała p. Alicja Gołąb-Radziszewska, która zdała relację  

z przeprowadzonej wizji w lokalu.  

Następnie w dyskusji głos zabrali radni: p. Jarosław Świech, p. Alicja Gołąb-

Radziszewska, p. Paweł Stachowiec, p. Magdalena Maliszewska. 

Projekt uchwały odczytał p. Grzegorz Finowski. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż Zarząd zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 18, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii 

dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego 

przy ul. Na Szaniec. 
 

Jako pierwszy głos zabrał p. Paweł Stachowiec, który zdał relację z przeprowadzonej wizji 

w lokalu.  

Projekt uchwały odczytał p. Grzegorz Finowski. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż Zarząd zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 18, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 5 Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii 

dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego 

przy ul. Pułkownika Nullo. 
 

Jako pierwsza głos zabrała p. Małgorzata Ciemięga, która zdała relację  

z przeprowadzonej wizji w lokalu.  

Następnie głos zabrał p. Jarosław Świech. 

Projekt uchwały odczytał p. Grzegorz Finowski. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż Zarząd zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 18, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii 

dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego 

przy ul. Grzegórzeckiej. 
 

Jako pierwsza głos zabrała p. Magdalena Maliszewska, która zdała relację  

z przeprowadzonej wizji w lokalu.  

Projekt uchwały odczytał p. Grzegorz Finowski. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż Zarząd zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 20, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 7 Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie wniosku 

do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań mających na celu zapewnienie 
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lokalu na potrzeby funkcjonowania Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

Centrum Promocji Zdrowia – Aleja Pokoju POZ Sp. z o.o. 
 

Projekt uchwały odczytał p. Grzegorz Finowski. Pan Grzegorz Finowski przedstawił 

również aktualną sytuację przychodni. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Jarosław Świech, p. Grzegorz Finowski, p. Małgorzata 

Sułkowska, p. Małgorzata Ciemięga, p. Tomasz Makowski, p. Maria Szafraniec, p. Marian 

Andruchów, p. Łukasz Derdziński, p. Beata Dzieszyńska, p. Alicja Gołąb-Radziszewska. 

Głos zabrał również przedstawiciel przychodni zdrowia. 

Pan Grzegorz Finowski złożył poprawkę do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad poprawką: za – 20, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. Poprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką 

pod głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 8 Projekt uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki za rok 2014. 
 

Projekt uchwały przedstawił p. Łukasz Pietryka. 

Następnie głos zabrała Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Małgorzata Sułkowska, p. Małgorzata Ciemięga, p. Ł. 

Derdziński. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 15, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 4. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 9 Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w sprawie 

kursowania linii autobusowych przez Rondo Mogilskie. 
 

Projekt uchwały przedstawił p. Marian Andruchów. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Jarosław Świech, p. Maciej Hankus, p. Małgorzata 

Ciemięga, p. Marian Andruchów, p. Alicja Gołąb-Radziszewska, p. Agnieszka Pasieka, p. 

Magdalena Maliszewska, p. Grzegorz Finowski. 

Pani Małgorzata Ciemięga złożyła poprawkę do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad poprawką: za – 20, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. Poprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką 

pod głosowanie: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 10 Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w sprawie 

zwiększenia ilości miejsc parkingowych na ul. Kasprowicza od nr domu 20 do nr 

26, po stronie parzystej na Osiedlu Oficerskim. 
 

Projekt uchwały przedstawił p. Marian Andruchów. 

Następnie głos zabrała radna p. Magdalena Maliszewska. 

Pani Małgorzata Ciemięga złożyła poprawkę do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad poprawką: za – 18, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. Poprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką 

pod głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 11 Projekt uchwały Komisji Edukacji w sprawie korekty Uchwały Nr 

IV/53/2015 Rady Dzielnicy II Grzegórzki z dnia 12 lutego 2015 r. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki 

na rok 2015. 
 

Projekt uchwały odczytała i zreferowała p. Ewelina Garbacka-Kalemba. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż Zarząd zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 12 Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty Uchwały Nr IV/53/2015 

Rady Dzielnicy II Grzegórzki z dnia 12 lutego 2015 r. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki 

na rok 2015. 
 

Projekt uchwały odczytała i zreferowała p. Małgorzata Ciemięga. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Małgorzata Sułkowska, p. Małgorzata Ciemięga, p. 

Magdalena Maliszewska, p. Jarosław Świech, p. Marian Andruchów, p. Grzegorz Finowski. 

Pani Małgorzata Sułkowska zwróciła się z prośbą, aby Przewodnicząca podjęła 

interwencję w związku z przyczepianiem rowerów do ogrodzenia zieleńca na ul. 

Botanicznej, przez co ogrodzenie ulega szybszemu zniszczeniu. 
 

Pani Małgorzata Ciemięga złożyła poprawkę do projektu uchwały. 

Prowadząca obrady zarządziła głosowanie nad poprawką: za – 19, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. Poprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką 

pod głosowanie: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 13 Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu 

pn. „Dzielnicowy program wspierania osób niepełnosprawnych”.  
 

Projekt uchwały przedstawiła p. Małgorzata Ciemięga. Do projektu uchwały została 

złożona autopoprawka, którą odczytała p. Małgorzata Ciemięga. 

Następnie głos zabrała radna p. Beata Dzieszyńska. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 14 Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu 

pn. „Dzielnicowy program ochrony zdrowia i profilaktyki zdrowotnej”.  
 

Projekt uchwały przedstawiła p. Małgorzata Ciemięga.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 15 Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu 

pn. „Dzielnicowy program wspierania działalności miejskich placówek: oświaty, 

kultury, sportu, pomocy społecznej i zdrowia”.  
 

Projekt uchwały przedstawiła p. Małgorzata Ciemięga. Do projektu uchwały została 

złożona autopoprawka, którą odczytała p. Małgorzata Ciemięga. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Maria Szafraniec, p. Małgorzata Ciemięga, p. Agnieszka 

Pasieka, p. Ewelina Garbacka-Kalemba, p. Magdalena Maliszewska, p. Alicja Gołąb-

Radziszewska. 

Pani Agnieszka Pasieka złożyła poprawkę do projektu uchwały. 

Prowadząca obrady zarządziła głosowanie nad poprawką: za – 19, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. Poprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką 

pod głosowanie: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 16 Oświadczenia i komunikaty. 
 

- Przewodnicząca Rady poinformowała, iż kolejna sesja Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

odbędzie się 21 maja 2015 r. o godz. 18.00; 
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- Przewodnicząca poinformowała, iż zostało podpisane Zarządzenie w sprawie powołania 

Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego pn. „Bezpieczny Kraków”. Pierwsze posiedzenie 

tego Zespołu odbędzie się 13.05.2015 r. o godz. 18.00; 

- p. Magdalena Maliszewska odczytała pismo Grupy Pogromców Bazgrołów dotyczące 

walki z nielegalnymi napisami i rysunkami szpecącymi budynki. Pani M. Maliszewska 

zwróciła się do radnych z pytaniem, czy ktoś chciałby być koordynatorem tej akcji. 

Wywiązała się dyskusja, w której głos zabrali radni: p. Jarosław Świech, p. Marian 

Andruchów, p. Małgorzata Ciemięga, p. Maciej Hankus, p. Magdalena Maliszewska. 

- p. Jarosław Świech zwrócił się do Przewodniczącej z pytaniem jak wygląda sprawa 

postulatu do Prezydenta Miasta Krakowa o wykupienie terenu pod Park Grzegórzecki. 

Odpowiedzi udzieliła p. Małgorzata Ciemięga, która poinformowała, iż projekt uchwały  

w tej sprawie zostanie przygotowany na następną sesję. 

  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga 

zamknęła VI sesję Rady Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 20:09.  

 

 

 

 

Protokołowała:       Prowadząca obrady: 

       

Barbara Lipowa          Przewodnicząca 

Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

 

    Małgorzata Ciemięga 

 

       


